
Protokół Nr XXXV/21  

     z dnia 17 sierpnia 2021 r. 

 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz, odbytej w sali widowiskowej Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu pod przewodnictwem Piotra Ruska – 

Przewodniczącego Rady.   

 

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.30 i trwała do 16.45.  

  

W sesji uczestniczyło 10 radnych (nieobecni radni: Mariusz Bajek, Jolanta Brach, Tomasz 

Grynaszko, Tomasz Matkowski, Otylia Sieczka), wójt Jerzy Ulbin, sekretarz Monika 

Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała. 

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek otworzył obrady XXXV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.    

- wójt Jerzy Ulbin poinformował radnych o konieczności zwołania nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Dobromierz w związku z obowiązkiem podjęcia uchwały w sprawie taryfy za odbiór 

ścieków w wyznaczonym przez ustawę terminie. 

  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za odbiór ścieków 

odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć kanalizacji sanitarnej do 

oczyszczalni ścieków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym 

inwestycją pn. ,,Budowa przyłączy kanalizacyjnych w Roztoce – Etap I” w ramach 

zadania inwestycyjnego ,,Budowa kanalizacji sanitarnej w Aglomeracji Gniewków, 

gmina Dobromierz – przyłącza kanalizacyjne”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dobromierz. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

-wójt Jerzy Ulbin omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za 

odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć kanalizacji 

sanitarnej do oczyszczalni ścieków. 



Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawki dopłaty do ceny za odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy 

Dobromierz poprzez sieć kanalizacji sanitarnej do oczyszczalni ścieków, w głosowaniu: 3 

radnych za, 2 nieobecnych. 

 

- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

stawki dopłaty do ceny za odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz 

poprzez sieć kanalizacji sanitarnej do oczyszczalni ścieków, w głosowaniu: 3 radnych za, 2 

nieobecnych.  

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXV/207/21 w sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za 

odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć kanalizacji 

sanitarnej do oczyszczalni ścieków, głosowało: 10 radnych za, 5 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-4.  

- wójt Jerzy Ulbin omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym 

inwestycją pn. ,,Budowa przyłączy kanalizacyjnych w Roztoce – Etap I” w ramach zadania 

inwestycyjnego ,,Budowa kanalizacji sanitarnej w Aglomeracji Gniewków, gmina 

Dobromierz – przyłącza kanalizacyjne”.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa przyłączy 

kanalizacyjnych w Roztoce – Etap I” w ramach zadania inwestycyjnego ,,Budowa kanalizacji 

sanitarnej w Aglomeracji Gniewków, gmina Dobromierz – przyłącza kanalizacyjne”, w 

głosowaniu: 3 radnych za, 2 nieobecnych. 

 

- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń 



kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa przyłączy kanalizacyjnych w 

Roztoce – Etap I” w ramach zadania inwestycyjnego ,,Budowa kanalizacji sanitarnej w 

Aglomeracji Gniewków, gmina Dobromierz – przyłącza kanalizacyjne”, w głosowaniu: 3 

radnych za, 2 nieobecnych.  

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXV/208/21 w sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za 

odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć kanalizacji 

sanitarnej do oczyszczalni ścieków, głosowało: 10 radnych za, 5 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-5. 

- skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2021. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021, w głosowaniu: 3 radnych za, 2 nieobecnych. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXV/209/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2021, głosowało: 10 radnych za, 5 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-6. 

- skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz, w głosowaniu: 3 radnych za, 2 

nieobecnych. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXV/210/21 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz, głosowało: 10 radnych za, 5 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 



Ad.-7. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XXXV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

 

        

        
Protokolant: Monika Skowron  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 


